
Asociace ředitelů gymnázií souhlasí se
sloučením sklářských škol v Kamenickém
Šenově a Novém Boru
17. 12. 2009 10:47

 

Asociace ředitelů gymnázií Libereckého kraje vyjádřila souhlasné stanovisko s navrhovaným
sloučením Střední uměleckoprůmyslové školy sklářské v Kamenickém Šenově s Vyšší odbornou
školou sklářskou a Střední školou Novém Boru na svém jednání 9. prosince 2009. Ředitelé si
jsou vědomi toho, že je to velice citlivá, a zejména pro kamenickošenovskou školu, bolestivá
situace. Vzhledem k úbytku žáků a nepříznivé demografické křivce však není jiné cesty a nelze
na úkor ostatních škol dotovat dlouhodobě finančně nerentabilní školy. Ředitelé se přiklánějí i
k dalším rozumným nezbytným krokům v rámci optimalizace.
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